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2024-05-07 
 
 

Lokala Pensionärsrådet 
Sammanträdesdatum: 2024-05-07 
Plats: Kommunhuset, Sämsjön 
Tid: kl. 14:00-16.00 
 
Närvarande från Herrljunga kommun: 
Mats Palm, kommunstyrelsens ordförande  
Gunnar Andersson, 2:e vice ordförande i kommunstyrelsen 
Susanne Johnsen, verksamhetschef socialförvaltningen  
Mariana Andersson socialförvaltningen 
Emil Hjalmarsson, samhällsbyggnadschef  
Joakim Hackström- Larsson, KPMG på distans  
 
Närvarande från föreningar:  
Janne Andersson, PRO Gäsene 
Ulla Franzén, PRO Gäsene 
Laila Palmén, PRO Herrljunga 
Birgitta Larsson, PRO Herrljunga 
Jan Bengtsson, PRO Herrljunga 
Ann-Marie Ulvebro, PRO Gäsene 
Ulla Wendel, PRO Gäsene 
Rolf Kry, SPF Knutpunkten 
Ingbrith Torstensson, SPF Knutpunkten 
Uno Sandfridsson, SPF Knutpunkten 
Viola Wigertsson, PRO Herrljunga 
 
 
Förhinder/deltar inte på dagens sammanträde: 
Lisbeth Dalqvist, SPF Knutpunkten 
Uno Sandfridsson, SPF Knutpunkten 
Sandra Säljö, socialchef 

 
§ 1 Mötet öppnades 
Ordföranden hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 
§ 2 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställs. 

 
§ 3 Val av justerare 
Ulla Wendel väljs till justerare för detta protokoll. 
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§ 4  Socialförvaltningen informerar 

 
Mariana Andersson inom socialförvaltningen informerar rådet om: 
 

• Informerar om implementering av nytt verksamhetssystem, nytt internt 
resursfördelningssystem samt avgifter och taxor.  

 
Susanne Johnsen inom socialförvaltningen informerar rådet om: 
 

• Informerar om trygghetslarm som finns i kommunen, det är trygghetslarm inne i 
bostad som kommunen tillhandahåller. Går via 4G och 5G via telemaster. 
Avgränsat med mottagning till hemmet. Trygghetslarmen kommer inte påverkas 
av nedsläckning av 2G och 3G. Det finns privata alternativ man kan titta på om 
intresset finns. Det är inget som kommunen i så fall är inblandade i utan något 
man bekostar själv. 

• GPS-larm finns inte upphandlat och många frågeställningar kring GDPR. 
• Susanne redovisade en jämförelse mot närliggande kommuner för pris gällande 

trygghetslarm.  
 

 
§ 5 Information om äldreomsorgsstrategi 
• Joakim Hackström Larsson från KPMG, informerar rådet om Herrljunga 

kommuns äldreomsorgsstrategi 2023-2033. Hela rapporten finns att läsa för mer 
information. 

 
 

§ 6  Kommunstyrelsen informerar 
Mats Palm, kommunstyrelsens ordförande, informerar rådet om: 
 

• 1 juli ändras kommunens erbjudande om gratis kollektivtrafik från 75 år till 70 år.  
• Flera kommuner som samarbetar kring kompetensförsörjning inom vård och 

omsorg och kopplingen till komvux. 
 

 
 

§ 7   Samhällsbyggnadsförvaltningen informerar 
Emil Hjalmarsson, samhällsbyggnadschef, informerar rådet om: 
 

• Genomgång kommunala investeringsprojekt. 
• Flertalet stora bostadsområden under planering, både i Herrljunga och 

Ljung/Annelund. Herbo planerar för ett nytt trygghetsboende i centrala 
Herrljunga med ca 20 lägenheter.  

• Asfalteringsarbeten påbörjas under maj-juni. En hel del gator kommer vara 
avstängda i samband med detta. Gäller centrala Herrljunga, Ljung/Annelund 
samt Fåglavik. 

 
 
§ 7 Övriga frågor 
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• Fråga kring trygghetslarm, besvarades av Susanne under förvaltningen informerar. 
• Skyddsrum, var hittar man dessa? MSB har en karta på samtliga skyddsrum i Sverige 
• Ansvar vid kris? Vatten, el mm. Kommunen har arbetat aktivt de senaste 1-2 året med 

frågorna och investerat i reservkraft, både portabla samt fasta installationer vid våra 
särskilda boenden. Nödvattenplan arbetas fram. Fler nödvattentankar skall köpas in och 
kunna användas vid en kris. Vilken volym skall man klara av att försörja mm är frågor 
som behöver hanteras.  
 

• Värdlandsstöd. Sverige kommuner kommer få ett åläggande att med kost och logi 
försörja främmande förband upp till 500 personer. Sporthallen i Herrljunga samt 
sporthallen i Mörlanda utpekade som trygghetspunkter, pågående arbete. Kommunens 
ytterskolor skall fungera som informationspunkter.  

 
Synpunkter från rådet gällande protokoll mm.  

 
• Önskan om att få utskickat protokoll med posten.  
• Se över listan för utskick.  
• Viktigt att protokoll läggs ut på hemsidan så att det finns tillgängliga.  

 
 
Vid protokollet: 
 
 
 

 
Emil Hjalmarsson Mats Palm 
Sekreterare Mötesordförande 
 
 

 
 

Ulla Wendel PRO Gäsene 
Justerare 
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